
RADA GMINY GASZOWICE
44-293 Gaszowice, ul. Rydułtowska 2 Protokół Nr BR - 0052/LIV/10

z sesji Rady Gminy Gaszowice
z dnia 30 września 2010 r.

W obradach uczestniczyło (na stan 15 radnych) -13 radnych.
Nieobecni: radna Halina Rybarz - Adamik, radna Maria Knapik

Lista obecności - zal. do protokołu.
Uczestniczyły również osoby zaproszone jak w liście obecności - zał. do protokołu

Ad. 1
Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gOSCI, stwierdzenie prawomocnoser.
Przewodniczący Rady otworzył sesję i powitał wszystkich obecnych słowami: "Otwieram
Sesję Rady Gminy Gaszowice Nr LIV (54), witam zaproszonych gości, witam radnych".
Na podstawie listy obecności stwierdził, że na ogólną liczbę 15 radnych w Sesji na obecną
chwilę uczestniczy 13 radnych podkreślił tym samym, że obrady są prawomocne.

Ad.2
Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad sesji, który radni otrzymali
wraz z zawiadomieniem o sesji.

Porządek obrad przedstawia się następująco:
1. Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gości, stwierdzenie prawomocności.
2. Przedstawienie porządku obrad sesji.
3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 25 sierpnia 2010 roku.
4. Sprawozdanie z prac Wójta.
- informacja o przetargach
5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej.
6. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia

i Młodzieży.
7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i

Finansów.
8. Wykonanie budżetu za I półrocze 2010 roku.
9. Informacja o rozpoczętym roku szkolnym 2010/2011 w placówkach oświatowych na

terenie gminy oraz informacja o przebiegu roku szkolnego i przedszkolnego 2009/2010.
10. Współpraca Gminy Gaszowice z Powiatem Rybnickim oraz okolicznymi gminami.
11. Podjęcie uchwał:

a) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2010,
b) podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika Nr 11 do Uchwały Rady

Gaszowice Nr XLV/216/10 z dnia 14 stycznia 2010 roku w sprawie uchwalenia
budżetu gminy na rok 20 lO,

c) podjęcie uchwały w sprawie: programu współpracy Gminy Gaszowice w roku
2011 z podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego,

d) podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny
wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej.

12. Bieżące sprawy.
13. Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.
14. Zamknięcie obrad sesji.

I

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ma ktoś wnosi jakieś uwagi - propozycje
zmian - do przedstawionego porządku obrad.
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Wójt wniósł by w punkcie 11. Podjęcie uchwał - dodać podpunkt e) w brzmieniu: .Podjccie
uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LI/249/l ORady Gminy Gaszowice z dnia 24 czerwca
2010r. w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Lyski dotyczącego wspólnej realizacji
zadania p.n. "Remont nawierzchni ul. Granicznej w Pstrążnej (Gmina Lyski) i Czernicy
(Gmina Gaszowice) na odcinku od skrzyżowania z ul. Jana do skrzyżowania z ul. Podleśną""
Wyjaśnił jednocześnie, że postępowanie przetargowe na wybór wykonawcy w/w inwestycji
zostało zakończone, a najtańsza złożona oferta opiewała na kwotę 150 OOO,OOzł.W związku
z powyższym niezbędne jest zabezpieczenie ze strony obu Gmin brakujących środków.
Na dzień dzisiejszy Gmina Gaszowice taką decyzję podjęła, natomiast nie wiadomo jak do
problemu odniesie się sąsiednia Gmina Lyski.

Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy radni otrzymali projekt w/w uchwały
i poddał zmianę pod głosowanie.
Głosowanie:

13 - głosów "za"
O- głosów "sprzeciw"
O- głosów "wstrzymujący się"

W związku z powyższym punkt 11 porządku obrad przedstawia się następująco:
ll.Podjęcie uchwał:

a) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2010,
b) podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika Nr 11 do Uchwały Rady

Gaszowice Nr XLV/216/1O z dnia 14 stycznia 2010 roku w sprawie uchwalenia
budżetu gminy na rok 2010,

c) podjęcie uchwały w sprawie: programu współpracy Gminy Gaszowice w roku 2011
z podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego,

d) podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny
wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej.

e) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LI/249/10 Rady Gminy Gaszowice
z dnia 24 czerwca 201Or. w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Lyski
dotyczącego wspólnej realizacji zadania p.n. "Remont nawierzchni ul. Granicznej
w Pstrążnej (Gmina Lyski) i Czernicy (Gmina Gaszowice) na odcinku
od skrzyżowania z ul. Jana do skrzyżowania z ul. Podleśną",

Ad.3.
Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 2 sierpnia 2010 roku.
Przewodniczący Rady poinformował, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze Rady
Gminy i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią.
Protokół czytali: Marek Masarczyk, Ewa Biernacka, Małgorzata Witek, Henryk Fabisz,
Renata Bienek, Halina Rybarz-Adamik, Maria Knapik, Mieczysław Szymik, Janusz Milion,
Adam Grzelec, Józef Szawerna.
Nikt z w/w radnych nie wniósł uwag do treści protokołu.

Przewodniczący Rady zwrócił się do Wiceprzewodniczącego o odczytanie punktu
"Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi" z protokołu Nr BR - 0052/LIII/1O
z dnia 25 sierpnia 2010 roku.
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych wnosi jakieś uwagi do protokołu.
Nikt z radnych nie wniósł uwag.
Następnie poddał protokół pod głosowanie.
Głosowanie:

13 - głosów "za"
O- głosów "sprzeciw"
O- głosów "wstrzymujących się"
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Ad.4.
Sprawozdanie z prac Wójta.
Wójt Gminy przedstawił działania jakie podjął w okresie międzysesyjnym:

1. 23 sierpnia odbył się objazd placówek oświatowych
2. 27 sierpnia odbyła się narada z dyrektorami szkół i przedszkoli.
3. 28 sierpnia w Świerklanach odbył się Powiatowy Przegląd Zespołów Artystycznych
4. 29 sierpnia uczestniczyłem w Dożynkach Powiatowych, którego tegorocznym

gospodarzem była Gmina Świerklany.
5. 1 września uczestniczyłem w pasowaniu na pierwszoklasisty w SP Gaszowice.
6. 4 września uczestniczyłem w otwarciu Rydułtowskiego Centrum Kultury.
7. 5 września odbyły się gminne dożynki w Szczerbicach.
8. 10 września odbyło się spotkanie z lokalnymi przedsiębiorcami.
9. 11 września uczestniczyłem w dożynkach gminnych w Jejkowicach.
10. 17 września uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji ds. Ochrony Powietrza

i Powierzchni w Wyższym Urzędzie Górniczym w Katowicach.
11. 18 września w Ośrodku Kultury i Sportu Gaszowicach odbył się turniej skata o Puchar

pana Porwoła i pana Mazurka.
12. 18 września odbyły się zawody pożarnicze w Gminie Świerklany.
13. 29 września odbyła się narada z sołtysami poszczególnych wsi.
14.29 września w sali w Czernicy odbył się turniej siatkówki w ramach rozgrywek ligi

kadetek Śląskiego Związku Piłki Siatkowej.
15. 30 września odbyła się narada z dyrektorami szkół.
16.30 września w Wodzisławiu Śląskim uczestniczyłem w uroczystościach związanych

z nadaniem "nominacji" nauczyli dyplomowanych.

Wójt przedstawił również informacje o podpisanych Zarządzeniach w w/w okresie.

Sekretarz Gminy odczytała informację o przetargach.
W dniu 30 sierpnia 2010 r. f. został przeprowadzony przetarg ustny nieograniczony
na sprzedaż 4 nieruchomości gruntowych położonych w miejscowości Czernica przy
ul. Powstańców a składających się z następujących działek:

a) działka 3480/230 pow. 819 m2 cena wywoławcza 34.742,00 zł. w przetargu osiągnęła
kwotę 35.092,00 zł.

b) działka 3482/230 pow. 825 m2 cena wywoławcza 34.997,00 zł. w przetargu osiągnęła
kwotę 35.347,00 zł.

c) działka 3481/230 pow. 822 m2 cena wywoławcza 34.869,00 zł. w przetargu osiągnęła
kwotę 35.219,00 zł.

d) działka 3479/230 pow. 812 m2 cena wywoławcza 34.445,00 zł. - nie zostało wpłacone
żadne wadium na przedmiotową nieruchomość.

Następnie Wiceprzewodniczący Rady odczytała pismo Państwa Cimienga kierowane do
Rady Gminy, a dotyczące mostka znajdującego się przy ulicy Pogwizdowskiej w
Gaszowicach, który uległ zniszczeniu podczas tegorocznych silnych opadów deszczu -
pismo stanowi załącznik do protokołu.
Radca Prawny wyjaśnił, że złożone pismo nie ma charakteru skargi, stanowi jedynie swego
rodzaju apel o podjęcie działań z żądaniem uzyskania bieżących informacji w w/w sprawie.

Wójt Gminy odnosząc się do kwestii o której mowa powyżej skomentował pismo w kilku
zdaniach, a następnie poinformował o podjętych i aktualnie prowadzonych przez Gminę
Gaszowice oraz inne instytucje działaniach.

3



Decyzją Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego Gmina Gaszowice została
zobligowana do rozbiórki mostka, i do czasu uzyskania zgody tegoż organu nie można
podjąć żadnych działań związkach z "fizycznym" wybudowaniem jakiegokolwiek przejścia.
Mieszkańcy we własnym zakresie, a co najważniejsze na własną odpowiedzialność
wybudowali prowizoryczną kładkę i już podczas wizytacji tego miejsca przez służby PKP
wzbudziło ono zainteresowanie; kto i na jakiej podstawie takie przejście stworzył.
Władze Gminy na bieżąco monitują całą sytuację - od samego początku były w stałym
kontakcie z rodziną, a kilka razy w tygodniu są osobiście na miejscu. Od momentu katastrofy
tj. 17.05.2010r. - na każdej z sesji Rady Gminy temat ten był poruszany, co znajduje
odzwierciedlenie w kolejnych protokołach.
Wójt Gminy kolejno omówił wszystkie działania jakie Gmina Gaszowice oraz inne organy
podjęły w związku z zaistniałą sytuacją:
1. Poinformowanie PINB w Rybniku, komisariatu Policji w Gaszowicach, Powiatowego

Centrum Zarządzania Kryzysowego w Rybniku oraz służb PKP o katastrofie budowlanej
- 18.05.2010r.

2. Zarządzenie PINB o powołaniu specjalnej komisji ds. ustalenia przyczyn i okoliczności
katastrofy budowlanej - 18.05.201Or.

3. Wizja PINB na miejscu katastrofy - 18.05.2010r.
4. Decyzja PINB obligująca Gminę Gaszowice do rozbiórki przepustu j ustawienia po obu

jego stronach zapór uniemożliwiających przejazd - 19.05.201Or.
5. Informacja Urzędu Gminy przesłana do Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania

Kryzysowego w Katowicach w sprawie wykazu miejscowości, w których odbudowy
wymagają obiekty budowlane - 20.05.2010r.

6. Wizja na miejscu katastrofy z udziałem przedstawicieli PINB, PKP oraz Urzędu Gminy-
20.05.2010r.

7. Decyzja PINB dotycząca umorzenia postępowania w sprawie zaistniałej katastrofy
budowlanej, a zarazem przekazania sprawy uszkodzenia nasypu kolejowego Śląskiemu
Wojewódzkiemu Inspektorowi Nadzoru Budowlanego 24.05.2010r.

8. Informacja do Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie strat w infrastrukturze -
24.05.2010r.

9. Informacja do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Katowicach
w sprawie strat w infrastrukturze - 26.05.2010r.

10. Pismo do Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach w sprawie potrzeb w zakresie
odbudowy mienia komunalnego - 08.06.2010r.

11. Informacja Urzędu Gminy do Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach
o stratach w infrastrukturze - 15.06.2010r.

12. Pismo do Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach o przyznanie promesy
na odbudowę zniszczonego obiektu infrastruktury technicznej - 25.06.2010r.

13. Odmowna odpowiedź ze strony Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach -
06.07.2010r.

14. Prowadzenie prac związanych z usprawnieniem ruchu pieszego (wykoszenie, remont
cząstkowy) - czerwiec/lipiec br.

15. Rozpoczęcie prac projektowych nad nowym przepustem - 29.06.2010r.
16. Uzgodnienie inwestycji z instytucjami tj.: (Jednostka Wojskowa, TP S.A, Urząd Gminy

Lyski, Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej w Gliwicach, Śląski Zarząd Melioracji
i Urządzeń Wodnych w Katowicach, Vattenfall Gliwice, Spółka Wodociągowa Lyski) -
09.07.2010r.

17. lnfonnacja do Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego w Katowicach
w sprawie strat w infrastrukturze komunalnej - 30.07.2010r.

18. Dostarczenie do Urzędu Gminy map geodezyjnych - 25.08.2010r.
19. Prace remontowe prowadzone na drodze dojazdowej od strony Lysek -lipiec/sierpień br.
20. Wszczęcie postępowania w sprawie wyboru projektanta - 09.09.2010r.
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21. Podpisanie umowy z projektantem 14.09.2010r. - termin uzyskania pozwolenia na
budowę -15.05.2011r.

22. Pismo do Urzędu Gminy Lyski w sprawie zimowego utrzymania drogi dojazdowej do
posesji państwa Cimienga - 27.09.2010r.

Wójt Gminy dodał, że od razu po zdarzeniu zaproponowano rodzinie, że istnieje możliwość
odroczenia, bądź też umorzenia III oraz IV raty podatku - do dnia dzisiejszego żaden wniosek
nie został złożony. Ponadto uzgodniono z państwem Masarczyk możliwość parkowania na ich
posesji samochodów w przypadku, gdyby po raz kolejny powtórzyło się zagrożenie
powodziowe, bądź też gdyby miały miejsce obfite opady śniegu w okresie zimowym.

Obecny na sesji Pan Krzysztof Cimienga wyraził zaniepokojenie co do jakości drogi, która
według niego z każdym dniem pojawiających się opadów jest w coraz to gorszym stanie.
Wójt Gminy poinformował, że w dniu dzisiejszym był na miejscu i droga pomimo kilku dni
intensywnych opadów jest przejezdna.

Przewodniczący Rady wyraził obawy co do bardzo odległych terminów związanych
z "fizycznym" przystąpieniem do prac na terenie objętym katastrofą budowlaną, które realnie
będą mogły się rozpocząć w okolicach miesiąca maja 201lr.
Wójt Gminy dodał, że terminy te są podyktowane koniecznością uzyskania szeregu
uzgodnień z różnymi instytucjami, dlatego też projektant zastrzegł sobie taki, a nie inny czas
na wykonanie całości dokumentacji zezwalającej na podjęcie robót.
Decyzja o podjęciu tak konkretnych, a zarazem kosztownych działań związanych z odbudową
zniszczonego przepustu, była bardzo trudna i odbędzie się kosztem innych inwestycji
planowanych do wykonania na terenie Gminy. W tej sytuacji dobro kilku mieszkańców
zostało tym razem uznane jako ważniejsze.
Wójt Gminy posumował, że trudno mu się zgodzić z zarzutami jakie zostały zawarte
w piśmie, w obliczu szeregu działań, jakie zarówno Gmina oraz inne podmioty podjęły,
by po katastrofie zabezpieczyć, a w efekcie odbudować zniszczony przepust.

Radny Piotr Górecki zaproponował by wystosować pismo do PKP, celem przyspieszenia
z ich strony wszelkich działań, jednak istnieją obawy co do skuteczności tej formy
apelowania.

Przewodniczący Rady Gminy zapytał jak będzie wyglądała sprawa zimowego utrzymania
drogi dojazdowej do posesji państwa Cimienga.
Wójt Gminy w odpowiedzi poinformował, że sprawa została już ustalona z Gminą Lyski
i w kwestii odśnieżania Gmina Gaszowice pokryje koszty usługi w odniesieniu do "swojej"
części.
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że dalsze działania będą podejmowane przez
Wójta Gminy i poprosił pana Cimienga o ewentualne dorady bądź koncepcje mogące
przyspieszyć rozwiązanie całej sprawy.

Ad.5.
Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej.
Posiedzenie Komisji odbyło się w dniu 27.09.2010 r. o godz. 1430 w sali Nr 21 Urzędu Gminy
Gaszowice.

Tematyką posiedzenia będzie:
a. Ocena i analiza działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Gaszowicach za I półrocze

2010 roku - Wójt, Kierownik OPS
b. Ocena i analiza finansowa wykonania budżetu gminy za I półrocze 20 l O roku - Wójt,

Skarbnik Gminy
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c. Analiza materiałów na sesję, sprawy bieżące
Wójt Gminy odczytał pismo Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie dotyczące wyboru
organizacji pozarządowej powołanej do realizacji programu PEAD dla gmin podległych
powiatowi. Jak wynika z przedstawionej korespondencji zadanie to jest realizowane przez
Stowarzyszenie "SUMINA" na Rzecz Odnowy iRozwoju Górnego Śląska.

Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.6.
Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia
i Młodzieży.
Posiedzenie Komisji odbyło się w dniu 16.09.2010 r. o godz. 1200 w sali Nr 21 Urzędu Gminy
Gaszowice.

Tematyka posiedzenia:
a. Zagospodarowanie czasu wolnego dzieci i młodzieży - na podstawie informacji

przedłożonych przez organizacje działające na terenie gminy - ZHP, zespoły muzyczne,
świetlice, uczniowski klub sportowy, ośrodki kultury.

b. Materiały na sesję i sprawy bieżące.

W związku z wyjazdem Przewodniczący komisji - Halina Rybarz - Adamik wyznaczyła ona
do pełnienia w zastępstwie funkcji Przewodniczącego Komisji Oświaty, członka komisji -
radną Renatę Bienek, która odczytała protokół.

Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.7.
Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów.
Posiedzenie Komisji odbyło się w dniu 28.09.2010 r. o godz. 14.00 w sali Nr 21 Urzędu
Gminy Gaszowice.

Tematyka posiedzenia:
a. Informacja o działalności straży gminnej - Wójt, Kierownik Referatu Ochrony Środowiska

i Rozwoju Gminy.
b. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za pierwsze półrocze 2010 r.- Skarbnik gminy
c. Materiały na sesję, sprawy bieżące

Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.S.
Wykonanie budżetu za l półrocze 20 10 roku.

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy
Gaszowice za I półrocze 2010 roku radni otrzymali wraz z materiałami na sesję. Szczegółowo
sprawozdanie to omówiła Pani Skarbnik na posiedzeniach Komisji stałych.
Zarządzeniem nr 112/2010 Wójta Gminy Gaszowice zostało przyjęte sprawozdanie
z wykonania budżetu za I półrocze 2010r.
W kwestii podsumowania Skarbnik Gminy poinformowała, że:
- dochody Gminy zostały wykonane w 8 994 414,44z1. tj. 49,6%

6



- wydatki Gminy zostały wykonane w 9060 083,92zł. tj. 47,5%.
Tak więc wskaźniki wykonania zarówno w odniesieniu do dochodów jak i wydatków oscylują
w granicach ustawowego pułapu 50%. Na uwagę zasługuje fakt bardzo słabo zrealizowanego
podatku dochodowego od osób fizycznych, co w rezultacie przyczyniło się do wykonania
dochodów na takim właśnie poziomie.
Realizacja niektórych zadań z zakresu infrastruktury drogowej, sanitacyjnej czy też oświatowej
znajduje swoje nasilenie, a zarazem realizację w II półroczu br. Na dzień 30.06.2010r. Gmina
nie posiada zobowiązań wymagalnych z tyto dostaw towarów czy usług, bądź płatności
względem instytucji bankowych.

Ad. 9.
Informacja o rozpoczętym roku szkolnym 2010/2011 w placówkach oświatowych na terenie
gminy oraz informacja o przebiegu roku szkolnego iprzedszkolnego 2009/2010.

Przewodniczący Rady poinformował, że z informacją radni zapoznali się w trakcie
posiedzeń poszczególnych Komisji stałych.
Do informacji nie wniesiono uwag.

Wójt Gminy dodał, że na następnej sesji Rady przedstawi zbiorczą informację dotyczącą
funkcjonowania oświaty na terenie Gminy Gaszowice.
Do informacji nie wniesiono uwag. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. lO.
Współpraca Gminy Gaszowice z Powiatem Rybnickim oraz okolicznymi gminami.
Przewodniczący Rady poinformował, że z informacją radni zapoznali się w trakcie
posiedzeń poszczególnych Komisji stałych.

Radny Adam Grzelec zaznaczył, że należy już teraz prowadzić rozmowy z Powiatem,
by w związku z procedurą uchwalania budżetu na rok 2011 zwiększyć nakłady na chodniki.
Do dnia dzisiejszego w powiecie można było składać wnioski dotyczące przyszłorocznych
zadań realizowanych przy drogach powiatowych. I tak Gmina zaproponowała następujący
zakres zadań do wykonania:
a) Modernizacja drogi (nawierzchni) ul. Wiejskiej w Gaszowicach (odcinek od skrzyżowania

z ul. Kolejową do granicy z Gminą Lyski),
b) Modernizacja drogi (nawierzchni) ul. Rydułtowskiej w Gaszowicach-Piecach,
c) Budowa chodnika przy ul. Rybnickiej w Gaszowicach (odcinek od ul. Podleśnej

do ul. Jerozolimskiej) - opracowana dokumentacja,
d) Budowa chodnika przy ul. Wolności w Czernicy (odcinek od ul. Podleśnej do ul. Buczyna

) - opracowana dokumentacja,
e) Opracowanie dokumentacji technicznej budowy chodnika przy ul. Kolejowej

w Gaszowicach od skrzyżowania z ul. Wiejską do ul. Stawowej,
f) Opracowanie dokumentacji technicznej budowy chodnika przy ul. Rybnickiej

w Szczerbieach od ul. Piaskowej w kierunku Jejkowic,
g) Zabudowa sygnalizacji świetlnej wzbudzanej dla pieszych na następujących drogach;

- ul. Wolności w Czernicy - w rejonie szkoły podstawowej,
- ul. Rydułtowska w Gaszowicach - w rejonie szkoły podstawowej,
- ul. Rybnicka w Szczerbieach - w rejonie skrzyżowania z ul. Radoszowską

Do informacji nie wniesiono uwag. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Ad. 11.
Podjęcie uchwał:

a) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2010,

Projekt w/w uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik gminy odczytała projekt uchwały wraz z poprawkami Wójta, do którego me
wmesiono uwag.
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowanie:
13 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

UCHWAŁA NR LIV/260/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 30 września 2010r.
w sprawie: zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2010.- stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.

b) podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika Nr 11 do Uchwały Rady Gaszowice
Nr XLV/216110 z dnia 14 stycznia 2010 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy na
rok 2010.

Projekt w/w uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik gminy odczytała projekt uchwały, do którego nie wniesiono uwag.
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowanie:
13 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

UCHWAŁA NR LIV/261110 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 30 września 2010r.
w sprawie zmiany załącznika Nr 11 do Uchwały Rady Gaszowice Nr XLV/216/10 z dnia
14 stycznia 2010 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2010.- stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.
c) podjęcie uchwały w sprawie: programu współpracy Gminy Gaszowice w roku 2011

z podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego,

Projekt w/w uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Sekretarz gminy odczytała projekt uchwały, do którego nie wniesiono uwag.
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowanie:
13 - głosów "za"
O- głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

UCHWAŁA NR LIV/262/l0 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 30 września 2010r.
w sprawie: programu współpracy Gminy Gaszowice w roku 2011 z podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku publicznego. - stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

d) podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny
wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej.
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Projekt w/w uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Sekretarz gminy odczytała projekt uchwały, do którego nie wniesiono uwag.
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Glosowanie:
13 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

UCHWALA NR LIV/263/l0 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 30 września 2010r.
w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację
zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej. - stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

e) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LI/24911 O Rady Gminy Gaszowice
z dnia 24 czerwca 2010r. w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Lyski dotyczącego
wspólnej realizacji zadania p.n. "Remont nawierzchni ul. Granicznej w Pstrążnej (Gmina
Lyski) i Czernicy (Gmina Gaszowice) na odcinku od skrzyżowania z ul. Jana
do skrzyżowania z ul. Podleśną".

Projekt w/w uchwały został omówiony przez Wójta, w związku z wprowadzeniem zmian do
porządku obrad.
Skarbnik gminy odczytała projekt uchwały, do którego nie wniesiono uwag.
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowanie:
13 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

UCHWALA NR LIV/263/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 30 września 2010r.
w sprawie zmiany uchwały nr L1/249/10 Rady Gminy Gaszowice z dnia 24 czerwca
2010r. w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Lyski dotyczącego wspólnej realizacji
zadania p.n. "Remont nawierzchni ul. Granicznej w Pstrążnej (Gmina Lyski) i Czernicy
(Gmina Gaszowice) na odcinku od skrzyżowania z ul. Jana do skrzyżowania
z ul. Podleśną". - stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 12.
Bieżące sprawy.

Przewodniczący Rady poinformował o następujących sprawach:
a) kolejna sesja Rady Gminy odbędzie się w OKiS w Gaszowicach 21.10.2010r. o godz.

1600 ,
b) oświadczenia majątkowe zostały złożone przez wszystkich radnych,
c) w związku z przedstawieniem projektu budżetu Oczyszczalni Ścieków w Suminie,

Gmina Gaszowice wnioskowała o podwyżkę cen w odniesieniu do ścieków zarówno
dopływających jak i dowożonych, o kwotę 0,50zł. Sytuacja ta została podyktowana
faktem, że koszty oczyszczania ścieków powinien ponosić ich wytwórca, a nie gmina.
Wówczas nakłady ponoszone przez obie gminy na dopłaty do funkcjonowania
oczyszczalni można by zagospodarować w inny sposób.

d) dnia 16.08.2010r. odbyło się kolejne posiedzenie Komisji Monitorującej - protokół do
wglądu znajduje się w Biurze Rady.

e) dnia 15.09.2010r. do Urzędu Gminy wpłynęło pismo Związku z Subregionu Zachodniego
w sprawie odpłatności za przejazd autostradą Al. Jako załącznik do pisma została
przedłożona interpelacja senatora Tadeusz Gruszki, który osobiście zainteresował się
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sprawą wprowadzenia opłat za korzystanie z autostrady na odcinku Sośnica - Gorzyczki.
W odpowiedzi Minister Infrastruktury poinformował, że resort podjął już inicjatywę
mającą na celu wprowadzenie do obecnego systemu prawnego rozwiązania spełniające
oczekiwania społeczeństwa.

Wójt Gminy z kolei poinformował o następujących kwestiach:
a) Gmina wystąpiła do Komendanta Głównego PSP o rekompensatę kosztów poniesionych

w związku z likwidacją skutków powodzi. W związku z powyższym dwie jednostki
straży pożarnej z terenu naszej Gminy otrzymały z rezerwy celowej budżetu państwa
odszkodowanie w wysokości:
- OSP Gaszowice - 9 250,00zł.
- OSP Szczerbice - 13 100,00zł.

b) Nadal rosną koszty utrzymania poszczególnych jednostek OSP, które
w ciągu roku są stale zasilane dodatkowymi pieniędzmi pochodzącymi z budżetu Gminy.
Na dzień 31.08.2010r. Gmina zaangażowała łącznie 366382,81zł. przeznaczonych
na działalność bieżącą straży pożarnych.

c) Subregion Zachodni planuje przystąpić do realizacji projektu pn. "eInclusion -likwidacja
problemu wykluczenia cyfrowego w wybranych gminach Subregionu Zachodniego
Województwa Śląskiego". Cały projekt będzie realizowany z udziałem środków
Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Programu Operacyjnego
Innowacyjna Gospodarka Działanie 8.3. Projekt ma polegać przede wszystkim na:
- wyposażeniu osób zagrożonych wykluczeniem cyfrowym w komputery z dostępem do

Internetu,
- uruchomieniu infrastruktury szeroko pasmowej WiMax,
- przeprowadzeniu szkoleń dla beneficjentów,
- sfinansowaniu darmowego Internetu dla beneficjentów w okresie 27 miesięcy,
- wyposażeniu pracowni komputerowych.

Poziom dofinansowania w ramach w/w programu wynosi 85% i odbywa się w trybie
zaliczkowym. Nabór podmiotów zainteresowanych działem w projekcie trwa do końca
października. Po wstępnych analizach programu Gmina zaproponowała, by jego
beneficjentami zostały następujące jednostki (Biblioteka Gaszowice, Świetlica Środowiskowa
w Piecach, SP Szczerbice, SP Czernica, Dom Sportu w Łukowie Śląskim. Ponadto darmowy
Internet miały zostać doprowadzony do 30 osób zagrożonych wykluczeniem cyfrowym.
Kalkulacja sporządzona na dzień dzisiejszy wskazuje na to, że program na terenie naszej
Gminy będzie kosztował 3 600 OOO,OOzł.z czego 543 OOO,OOzł.stanowi wkład własny.
Ponadto ważnąkwestiąjest to, że Gminajest zobligowana do ponoszenia wszelkich nakładów
związanych z projektem przez kolejnych 5 lat po jego zakończeniu.
Już na dzień dzisiejszy można powiedzieć, że koszty udziału w programie są duże, jednak
ostateczne decyzje zostaną podjęte w najbliższym czasie.

Ad. 13.
Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę na problem, z którym od dłuższego czasu zmaga się
remiza OSP - otóż przy intensywnych opadach deszczu budynek jest narażony na kolejne
zalania. Staje się tak za sprawą rozpoczętych prac przy budowie kolejnych domów
mieszkalnych w tej okolicy, a ponadto rowy znajdujące się w sąsiedztwie budynku
prawdopodobnie nie są czyszczone. Teren który kiedyś był bardzo rozległy uległ
zmniejszeniu z naturalnych względów i to poniekąd przyczynia się do takiego obrotu sprawy.
Wójt Gminy w odpowiedzi poinformował, że w planie prac na rok następny zostały już ujęte
roboty związane z wykonaniem odpowiednich zabezpieczeń zapobiegających zalewaniu
terenu na którym usytuowany jest budynek remizy.
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Radny Józef Szawerna zaapelował by nadal monitować na kolei sprawę odbudowy
zniszczonego przepustu.
Wójt Gminy poinformował, że projekt będzie gotowy do dnia 15 listopada br., wówczas
zostanie on przedstawiony kolei i może się zdarzyć sytuacja, że procedura uzyskania
uzgodnień ulegnie skróceniu. Jednak teoretycznie trzeba założyć, że może to potrwać około
pół roku. Ponadto konstrukcja, która prawdopodobnie zostanie zastosowana przy odbudowie
zniszczonego przepustu będzie możliwa do wykonania nawet w okresie zimowym,
co również skróciło by czas wykonania całego zadania.

Radna Małgorzata Witek zwróciła się z pytaniem, czy istnieje jakakolwiek kontrola
w zakresie nasadzeń nowych drzew, w miejsce tych które zostały wycięte.
Wójt Gminy poinformował, że te kwestie każdorazowo reguluje decyzja dotycząca wycinki
drzew, jednak nie ma takiej konieczności, by kompensować warunki przyrodnicze.

Radny Ryszard Jacek zaapelował, by przed okresem zimowym wyczyścić przepust
znajdujący się w sąsiedztwie kapliczki w Czernicy.

Ad. 14.
Zamknięcie obrad sesji.

Protokołowała
Wioleta Żuchowicz
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